

EN Group Zero - A Product by Rushwood B.V.
The Netherlands
Group Zero - A Product by Rushwood B.V.
The Netherlands

Frequently asked questions (also see www.glooup.eu)

A swallowing gel for smooth and simple swallowing of non-crushed pills and unopened capsules*. You should read this information, even if you have used Group Zero/Original before. This information will be regularly updated. If you have any questions about this information, swallowing medicines or Group Zero/Original, please contact your doctor or pharmacist. In this event, always take your tube or flacon of Group Zero/Original with you.

General upfront warning
Crushing medication or opening capsules may have serious consequences. Mixing with yoghurt, jam, appleauce or thickeners is often inadvisable, sometimes forbidden. Always consult your doctor or pharmacist before doing or continuing so.

What is Group Zero?
Group Zero is a swallowing gel, which is intended to make non-crushed pills and unopened capsules, easier to swallow. Thinning or opening capsules is not needed when using Group Zero. Group Zero is a Class 1 medical device.

What is Group Original?
Group Original is a swallowing gel with 100% natural ingredients, which is intended to make non-crushed pills and unopened capsules, easier to swallow. Crushing pills or opening capsules is not needed when using Group Original. Group Zero is a Class 1 medical device.

Distinguishing features of Group Zero
All packages have a red Group Zero logo. The Group Zero tube is a plastic tube with flip-top cap, 75ml or 150ml contents. The ingredients are mentioned on the back, as well as the instructions for use in three steps. The Group Zero flacon is a plastic 500ml flask with dispenser; the dosage per drop is indicated on the back. The instructions for use in three steps are mentioned. The link to the website www.glooup.eu is marked, for more information about Group Zero.

Distinguishing features of Group Original
All packages have a red Group Original logo. The Group Original tube is a plastic tube with flip-top cap, 75ml or 150ml contents. The ingredients are mentioned on the back, as well as the instructions for use in three steps. The Group Original flacon is a plastic 500ml bottle with dispenser; the dosage per drop is indicated on the back. The ingredients and the instructions for use in three steps are mentioned. The link to the website www.glooup.eu is marked, for more information about Group Original.

Swallowing gel
The swallowing gel has to be clear, with a slightly red colour.

Composition Group Zero
The swallowing gel contains 100% natural ingredients, such as water, carrageenan, maltodextrin, potassium sorbate, calcium chloride, citric acid, a natural colourant and flavouring, with the excipient Xylitol.

Composition Group Original
The swallowing gel contains 100% natural ingredients, such as water, carrageenan, maltodextrin, sucrose, potassium sorbate, calcium chloride, citric acid, a natural colourant and flavouring.

How to use Group Zero/Original?
According to speech therapists, the best swallowing result will be obtained with chilled Group Zero/Original. Place the medicine in a tablespoon or in the pump dispenser a small amount directly from the tube or the pump dispenser onto the medicines. About 5ml or half a tablespoon of Group Zero/Original will be enough. Then put it all in your mouth and swallow everything in one go.

How does Group Zero/Original work?
Group Zero/Original works in three ways:
1. The gel gets thick and smooth and ensures easy swallowing of the medicines as well as a smooth passing via the oesophagus to the stomach;
2. Group Zero/Original moistens the mucous membranes in the mouth and throat cavity;
3. The fresh fruit flavour of Group Zero/Original eliminates the unpleasant taste of medication.

Who can use Group Zero?
Group Zero can be used by anyone who struggles to swallow pills and capsules, but can swallow independently. Group Zero is suitable for anyone over the age of 2. Group Zero contains solely natural ingredients and does not contain gluten, allergens and gelatin and is sugar free.

Who can use Group Original?
Group Original can be used by anyone who struggles to swallow pills and capsules, but can swallow independently. Group Original is suitable for anyone over the age of 2. Group Original contains solely natural ingredients and does not contain gluten, allergens and gelatin.

Should you drink water when you use Group Zero/Original for swallowing?
For swallowing, it is not necessary to drink water if you are using Group Zero/Original. However, in many cases the manufacturer of the medication recommends taking your medicine with a glass of water. This is not important for the swallowing process, but it is essential for the absorption in the stomach. For this reason, this advice should always be followed, even if you have already swallowed the medication. In case of doubt, please consult the medication package insert.

Can you take several types of medication together with Group Zero/Original?

Group Zero/Original can be used with several types of medication at the same time. An exception to this rule applies to active medicine. Do not expect the effectiveness of another and should not, therefore, be taken simultaneously. If in any doubt, you should ask your doctor or pharmacist. In this event, take your tube or flacon of Group Zero/Original with you.

Does Group Zero/Original interact with your medication?
Group Zero/Original is a swallowing gel that does not have any active medicinal effect. Therefore, the effectiveness of scientific data that has shown that ingredients of Group Zero/Original could impact on the effectiveness of your medication.

Do you need to open your capsules before taking with Group Zero/Original?
No! Capsules can be swallowed smooth and simple with Group Zero/Original. Therefore, opening capsules is not necessary. It is never advisable to open capsules because this may affect the effectiveness of the medication and the side effects may increase. There also might be an undesired interaction between several medicines.

Should you crush or pulverise tablets before mixing with Group Zero/Original?
No! Tablets can be swallowed smooth and simple with Group Zero/Original. Therefore, tablet crushing or pulverising is not necessary. It is never advisable to crush medicines because this may affect the effectiveness of the medication and the side effects may increase. There also might be an undesired interaction between several medicines.

When is it better not to use Group Zero/Original?
Group Zero/Original has not been developed specifically for patients with a disturbed swallowing reflex. Group Zero/Original is not a solution for patients who choke on solid substances. Group Zero/Original should not be used for solid medicines in liquid or dispersible form. If you are over-sensitive to one or more of the components in Group Zero/Original, you are advised to consult your doctor or pharmacist before using. In this event, take your tube or flacon of Group Zero/Original with you. If you don't want or cannot use sugar, the use of Group Zero is preferred over Group Original.

Does Group Zero contain sugar?
Group Zero contains the sweetener Xylitol; no sugar was added.

Does Group Original contain sugar?
Group Original contains 10% of sucrose as sweetening agent.

Is Group Zero/Original suitable for a gluten-free diet?
Group Zero/Original is free from gluten.

Does Group Zero/Original contain allergens?
Group Zero/Original is free from allergens.

Does Group Zero/Original contain gelatine?
Group Zero/Original is free from gelatine.

Can you take nutritional supplements and/or vitamins with Group Zero/Original?
Group Zero/Original is a universal swallowing gel that is also suitable for swallowing nutritional supplements and vitamins.

Using Group Zero/Original during pregnancy and lactation
There is insufficient data available to establish the safety of Group Zero/Original during pregnancy or breastfeeding.

Group Zero/Original and driving
As far as is known, the ingredients in Group Zero/Original do not have any impact on your ability to drive.

How much Group Zero/Original can you take in one go?
Usually 5ml (half a tablespoon) of Group Zero/Original enough each time. With this quantity of swallowing gel swallowing your medicines goes smooth and simple. A larger quantity of Group Zero/Original can be used with larger quantities of medicines. The medication can also be taken with Group Zero/Original in several doses.

How often can you use Group Zero/Original?
You can use Group Zero/Original every time you take your medicines, maximum 4 times a day. Doses are recommended for children under six years of age. Consult your pharmacist before using Group Zero/Original in higher doses.

Warnings and precautions
Group Zero contains carrageenan, a substance that, in higher doses or when used over a long period, can lead to gastro-intestinal problems, specifically flatulence and diarrhoea. If you encounter these issues, consult your doctor or your pharmacist. In this event, always take your tube or flacon of Group Zero with you.

How should Group Zero/Original be stored?
Group Zero/Original must be kept out of the reach of children, in the closed, original packaging and preferably between 2 and 25°C. Speech therapists advise to store Group Zero/Original in the refrigerator, because a chilled swallowing gel improves the swallowing reflex.

How long can Group Zero/Original be kept?
The expiry date is printed on the tube and the flacon. Once the expiry date has passed, Group Zero/Original can be used for two months. Unused Group Zero/Original can be disposed of with your ordinary household waste after the use-by date.

* If the text refers to 'pills, tablets and capsules' it is referring to all medicines in solid form, such as pills, tablets, lozenges and capsules, as well as pre-packaged powders. These are explicitly excluded; water-soluble and dispersible tablets, medicines in liquid form, such as syrups and drinks. Crushing of medication or opening of capsules is not recommended.



Rushwood B.V.
Oterterde 30
NL 4547 VM Raamsdonksveer
Nederland

FR Group Zero - A produit de Rushwood B.V.
Gloupp® Original - Un produit de Rushwood B.V.
FAQ (voir aussi www.glooup.eu)

Un gel pour avaler à l'aide facilement et aisément des pilules et gélules** entières.
Même si vous avez déjà utilisé Group Zero/Original auparavant, il est bon de parcourir attentivement ces informations. Les informations seront révisées régulièrement. Si vous avez des questions sur ces informations, l'ingestion de médicaments ou sur Group Zero/Original, vous pouvez contacter votre médecin ou pharmacien. Dans ce cas, emportez toujours votre tube ou flacon de Group Zero/Original.

Avertissement général préalable
Moudre des pilules ou ouvrir des gélules peut avoir de graves conséquences. Il est souvent déconseillé, voire même parfois interdit, de les mélanger avec du yaourt, de la confiture, de la compote de pommes ou des épaisissants. Consultez toujours votre médecin ou pharmacien avant de commencer ou de continuer ainsi.

Qu'est-ce que Group Zero ?
Group Zero est un gel pour avaler, qui est spécialement destiné à faciliter l'ingestion de pilules et gélules entières. Il n'est pas nécessaire de moudre les pilules ou d'ouvrir des gélules en utilisant Group Zero. Group Zero est un dispositif médical de Catégorie I.

Qu'est-ce que Group Original ?
Group Original est un gel pour avaler avec 100% de composants naturels, qui est spécialement destiné à faciliter l'ingestion de pilules et gélules entières. Il n'est pas nécessaire de moudre des pilules ou d'ouvrir des gélules en utilisant Group Original. Group Original est un dispositif médical de Catégorie I.

Comment reconnaître Group Zero ?
Tous les emballages portent le logo Group Zero. Le tube Group Zero est un tube en plastique avec capsule, de 75 ml ou 150 ml de contenu. Les ingrédients figurent au dos, tout comme la notice explicative en trois étapes. Le flacon Group Zero est un flacon en plastique avec pompe de dosage, de 500 ml de contenu. Les ingrédients figurent au dos, tout comme la notice explicative en trois étapes sont mentionnées. Tous les emballages font mention du site www.glooup.eu, où vous pouvez trouver plus d'informations sur Group Zero.

Comment reconnaître Group Original ?
Tous les emballages portent le logo Group Original. Le tube Group Original est un tube en plastique avec capsule, de 75 ml ou 150 ml de contenu. Les ingrédients figurent au dos, tout comme la notice explicative en trois étapes. Tous les emballages font mention du site www.glooup.eu, où vous pouvez trouver plus d'informations sur Group Original.

Gel pour avaler
Le gel pour avaler doit être transparent, avec une teinte rouge clair.

Composition Group Zero
Le gel se compose de plus de 100% d'ingrédients naturels, tels que eau, carraghénane, maltodextrine, sorbate de potassium, chlorure de calcium, un colorant naturel et un aromatisant naturel, avec comme adjuvants de Xylitol.

Composition Group Original
Le gel se compose de 100% d'ingrédients naturels, tels que eau, carraghénane, maltodextrine, saccharose, sorbate de potassium, chlorure de calcium, acide citrique, un colorant naturel et un aromatisant naturel.

Comment utiliser Group Zero/Original ?
Les logopèdes recommandent d'utiliser Group Zero/Original refroidi, car cela stimule le réflexe de déglutition. Posez les médicaments sur une cuillère appropriée. Ensuite, pincez une petite quantité de Group Zero/Original sur la cuillère et versez de la pompe de dosage sur les pilules ou gélules. Généralement, 5 ml suffisent, soit une demi-cuillère à soupe de Group Zero/Original. Mettez tout en bouche et avalez en une seule fois.

Comment Group Zero/Original fonctionne-t-il ?
Group Zero/Original fonctionne de trois manières

1. Le gel pour avaler est visqueux et souple et vous permet donc d'avalier facilement vos pilules et gélules et de les faire glisser rapidement dans l'estomac par l'œsophage ;
2. Group Zero/Original humidifie les muqueuses dans l'oropharynx ;
3. Le goût fruité frais de Group Zero/Original couvre ce mauvais goût de nombreux médicaments.

A qui Group Zero est-il destiné ?
Group Zero est destiné à tous ceux qui ont du mal à avaler des pilules et gélules, mais qui sont capables d'avalier seules. Group Zero est adapté à chaque tranche d'âge à partir de deux ans. Group Zero ne contient pas de gluten, d'allergènes ni de gélatine et est sans sucre.

A qui Group Original est-il destiné ?
Group Original est destiné à tous ceux qui ont du mal à avaler des pilules et gélules, mais qui sont capables d'avalier seuls. Group Original est adapté à chaque tranche d'âge à partir de deux ans. Group Original contient exclusivement des ingrédients naturels et ne contient pas de gluten, d'allergènes ni de gélatine.

Faut-il boire de l'eau lorsque vous utilisez Group Zero/Original pour avaler vos pilules et gélules ?

Group Zero/Original peut être utilisé avec ou sans nécessaire de boire de l'eau en plus de Group Zero/Original. Dans de nombreux cas, le fabricant du médicament recommande de prendre ce médicament avec un grand verre d'eau. Ce n'est pas une recommandation pour des raisons de sécurité, mais pour la digestion dans l'estomac. Une telle recommandation doit être suivie dans tous les cas, même lorsque vous avez déjà avalé les médicaments. En cas de doute, consultez la notice du médicament pour plus d'informations.

Pouvez-vous prendre plusieurs sortes de médicaments en même temps avec Group Zero/Original ?
Group Zero/Original permet de prendre plusieurs sortes de médicaments en même temps. Sauf certains médicaments, qui interagissent entre eux ou qui, pour certaines raisons, doivent être pris à des intervalles de temps. En cas de doute, recommandons de consulter votre médecin ou pharmacien. Dans ce cas, emportez toujours votre tube ou flacon de Group Zero/Original.

Group Zero/Original influence-t-il l'action des médicaments que vous avalez ?
Group Zero/Original est un gel pour avaler sans propriétés actives ou préventives. Aucune donnée scientifique connue ne révèle que des ingrédients de Group Zero/Original influencent l'action des médicaments.

Devez-vous ouvrir vos gélules avant de les mélanger avec Group Zero/Original ?
Non ! Des gélules peuvent être avalées facilement et aisément avec Group Zero/Original. Il est donc inutile de réduire en poudre ou de moudre les pilules ou cachets. De plus, il est pratiquement toujours déconseillé de réduire en poudre ou de moudre les médicaments. Cela peut affecter l'action des médicaments et augmenter les effets secondaires. Une interaction indésirable avec d'autres médicaments peut également se produire.

Devez-vous moudre ou réduire en poussière vos pilules ou cachets avant de les mélanger avec Group Zero/Original ?
Non ! Des pilules peuvent être avalées facilement et aisément avec Group Zero/Original. Il est donc inutile de réduire en poudre ou de moudre les pilules ou cachets. De plus, il est pratiquement toujours déconseillé de réduire en poudre ou de moudre les médicaments. Cela peut affecter l'action des médicaments et augmenter les effets secondaires. Une interaction indésirable avec d'autres médicaments peut également se produire.

Quand est-il déconseillé d'utiliser Group Zero/Original ?
Group Zero/Original n'est pas spécialement développé ou prévu pour des patients présentant une malformation des organes ou une maladie qui empêche l'absorption des médicaments. Il n'y a pas une solution pour les patients qui s'étranglent en avalant des substances solides. Group Zero/Original n'est pas destiné à l'ingestion de médicaments sous forme liquide ou dispersible. Group Zero/Original n'est pas adapté à l'ingestion de médicaments Group Zero/Original, nous vous conseillons de consulter votre médecin ou pharmacien avant utilisation. Dans ce cas, emportez toujours votre tube ou flacon de Group Zero/Original. Si vous ne pouvez pas avaler de sucre, il est préférable d'utiliser Group Zero au lieu de Group Original.

Group Zero contient-il du sucre ?
Group Zero contient de l'Xylitol comme édulcorant, il n'y a pas de sucre ajouté.

Group Original contient-il du sucre ?
Group contient 10% de saccharose comme édulcorant.

Group Zero/Original est-il adapté à un régime sans gluten ?
Group Zero/Original est sans gluten.

Group Zero/Original contient-il des allergènes ?
Group Zero/Original est sans allergènes.

Group Zero/Original contient-il de la gélatine ?
Group Zero/Original est sans gélatine.

Pouvez-vous prendre des compléments alimentaires et/ou des vitamines avec Group Zero/Original ?
Group Zero/Original est un gel universel pour avaler qui convient également pour avaler des compléments alimentaires et des comprimés de vitamines.

Group Zero/Original pendant la grossesse et en cas d'allaitement au sein
On ne dispose pas de données suffisantes pour établir la sécurité de Group Zero/Original en cas d'utilisation pendant la grossesse ou l'allaitement au sein.

Group Zero/Original et la capacité de conduite
Group Zero/Original n'a aucune influence sur la capacité de conduite. **Quelle quantité de Group Zero/Original pouvez-vous prendre à chaque prise ?**
Il suffit généralement d'utiliser, à chaque prise, cinq millilitres de Group Zero/Original (une demi-cuillère à soupe). Cette quantité est suffisante en ce qui concerne la prise de médicaments solides. En cas de quantité plus importante de médicaments, la quantité de Group Zero/Original peut être augmentée. De plus, les médicaments peuvent être pris en plusieurs doses avec Group Zero/Original.

A quelle fréquence pouvez-vous utiliser Group Zero/Original ?
Vous pouvez utiliser Group Zero/Original à chaque prise de médicaments. Maximum trois doses par jour sont recommandées pour des enfants de moins de six ans. Pour un dosage supérieur de Group Zero/Original, consultez votre pharmacien.

Avertissements et précautions
Group contient du carraghénane, une matière qui, à forte dose et en cas d'utilisation prolongée, peut provoquer des troubles intestinaux, en particulier une diarrhée. Lorsque vous avez utilisé ce produit, nous vous recommandons de consulter votre médecin ou pharmacien. Dans ce cas, emportez toujours votre tube ou flacon de Group.

Comment conserver Group Zero/Original ?
Group Zero/Original doit être conservé hors de portée des enfants, dans l'emballage original, dans une pièce de préférence entre 2 et 25°C. Les logopèdes recommandent de conserver Group Zero/Original au réfrigérateur, car du gel pour avaler froid stimule le réflexe de déglutition.

Pendant combien de temps Group Zero/Original peut-il être conservé ?
Le tube et le flacon mentionnent la date d'expiration du gel pour avaler. Group Zero/Original se conserve encore deux mois après ouverture du tube ou flacon. Après la date d'expiration, vous pouvez, sans simplement jeter la quantité non utilisée de Group Zero/Original, dans vos déchets ménagers.

** Sans sucre ajouté
** Par 'pilules et gélules' dans le texte, on entend tous les médicaments, comprimés de vitamines et/ou compléments alimentaires sous forme solide, tels que pilules, cachets, effervescents, ainsi que poudres préemballées. Sont explicitement exclues les formes suivantes de médicaments : cachets solubles et dispersibles dans l'eau, médicaments sous forme liquide, tels que sirops et potions. Il est également déconseillé de moudre des cachets ou d'ouvrir des gélules.



Rushwood B.V.
Oterterde 30
NL 4547 VM Raamsdonksveer
Nederland